

專題研究證明文件

The Supporting Document of Project & Research

勾選「8月30日前離校畢業生」、「專題研究者」或「其他」，請完成下列表格：

Those who clicks "graduate Leavers ", "Project Research" and "Others" must attach additional supporting documents (the signature of Academic Advisor & Department Office is needed.)

<p>專題名稱 Project</p>		<p>研究室地點 Lab place</p>	
<p>指導教授 Academic Advisor</p>		<p>研究室電話 Lab Phone</p>	
<p>指導教授簽章 Academic Advisor Signature</p>		<p>系所辦公室簽章 Department Office Signature</p>	

注意事項

- 一、請於填寫後依公告內容完成繳交，經學務處生輔組辦理書面審核通過方得住宿，逾時者視同自動放棄，不得有異議。
- 二、經公告取得床位權利者，請依公告規定時間內完成繳費及繳驗，逾期未完成者，視同放棄，取消床位。住宿床位名單將於入住前另行公告。
- 三、勾選 8/30 離校畢業生、專題研究及其他者：需指導教授簽章及系所辦公室蓋章。
- 四、**低收及身障學生**請附相關證明正本查驗。
- 五、暑假不提供短期住宿。
- 六、產碩專班或境外舊生申請者，住宿地為校外宿舍。

Notice

1. Please fill out the form and follow the announcement to submit, your accommodation will be arranged after you obtain the right to allocate a bed by the approval from the Office of Student Affairs, delay submitting will be regarded as given up and cancelled without objection.
2. If you are qualified and get the right to allocate a dorm space, please finish the payment and submitting the receipt before deadline from the announcement. Late payment or late submission will result in cancellation of your dormitory space.
3. Those who clicks "Graduate Leavers ", "Project Research" and "Others" the additional supporting documents of the signature of Academic Advisor & Department Office are needed.
4. We don't provide short-term accommodation for summer & winter break.
5. If there is a need for overseas students' summer break, it will be arranged at off-campus dorm.